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Toplantının Adı 

 

Meslek Kuruluşları Güç Birliği Toplantısı 

Toplantı Yeri 

 

FTSO Meğri Salonu 

Toplantı Tarihi 

 

05.05.2016 

Toplantı Saati 

 

14.00 

Görevli Personel 

/Personeller 

 

Bora Türkoğlu 

Dönem Başkanı 
 İnşaat Mühendisleri Odası Fethiye Temsilciliği - Levent Çimen 

 

 

   

Katılımcılar             

(Ad/Soyadı) 

  
Kurum / Kuruluş Ad / Soyad 

1 

İnşaat Mühendisleri Odası Fethiye 

Temsilcisi Levent Çimen 

2 

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası Yön. 

Kur. Bşk.  Akif Arıcan 

3 Seydikemer Kaymakamı Muammer Köken 

4 Seydikemer Belediye Bşk. Yrd.  Hüseyin Turhan 

5 Seydikemer Esnaf ve Sanatkarlar Odası Harun Sağır 

 6 Seydikemer Ziraat Odası Muhsin Gümüş 

7 Şehir Plancıları Odası Muğla Şubesi Ercan Çınaroğlu 

8 Fethiye Ziraat Odası Kenan Karayiğit  

9 Harita Mühendisleri Odası Birol Güner 

10 Makina Mühendisleri Odası Mehmet Erdi,  Recai Mercan 

 11 

Fethiye Ticaret ve Sanat Odası Meclis 

Bşk. Yrd. Ali Çelik 

 12 Mimarlar Odası   Fethiye Temsilciliği Gökhan S. Güngör,  Çiğdem Özel 

 13 Elektrik Mühendisleri Odası Sermet Ünel 

 14 Fethiye Şoförler Odası Şaban Taşar 
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GÜNDEM: 

 

1- 1/25.000 Çevre Düzeni Planı’na göre Seydikemer’de yapılması planlanan Organize Sanayi Bölgesi hususunun 

görüşülmesi, 

 

2- Erendağ Kayak Merkezi’nin kış turizmine kazandırılması konusunun değerlendirilmesi, 

 

3- Tlos, Letoon, Xantos ve Araxa gibi tarihi yerler ile Kumluova ve Karadere gibi sahil yerlerinin günübirlik 

gezilere uygun şekilde turizme kazandırılması önerisinin görüşülmesi, 

 

4- Seydikemer’in şehir planlamasının yapılması, 

 

5- Meslek Kuruluşları Güç Birliği Platformu’nun önümüzdeki dönem başkanın belirlenmesi, 

 

Dilek ve temenniler, 

 

 

KARARLAR:   

Fethiye Meslek Kuruluşları Güç Birliği Platformu Haziran ayı toplantısı, dönem başkanı İnşaat Mühendisleri Odası 

Fethiye temsilcisi Levent Çimen tarafından, Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası (FTSO) Meğri Salonu’nda saat 

14:00’da açılmıştır.  

Seydikemer’le alakalı gündem maddelerinin çokluğu sebebi ile Haziran ayı toplantısına davet sonucu iştirak eden 

Seydikemer Kaymakamı, Seydikemer Belediye Başkan Yardımcısı, Seydikemer Esnaf ve Sanatkarlar Odası ile 

Seydikemer Ziraat Odası’na, Levent Çimen tarafından Platform’un misyon ve vizyonları anlatan kısa bir bilgi 

aktarımı yapılmıştır. Konuşmanın ardından söz alan Seydikemer Kaymakamı Muammer Köken, 2016 yılı ile alakalı 

Seydirmeker’de yapılan hizmetlere dair açıklamalarda bulunmuş, bölgenin ekonomisine ilişkin konulara, 

yatırımlara ve gelişime açık alanlara değinmiştir. Daha sonrasında söz alan Belediye Başkan Yardımcısı Hüseyin 

Turhan ise, Seydikemer hakkında yaptığı nüfus ve yüzölçümü değerlendirmesinin ardından tarım yoğunluğunun 

Seydikemer’de, ticaret ve turizmin Fethiye’de yer aldığını belirterek, iki bölgenin ayrılmaz bir bütün olarak 

düşünülmesi gerektiğinden bahsetmiştir. Turhan ayrıca, Belediye olarak Seydikemer’in başta Organize Sanayi 

Bölgesi (OSB) olmak üzere her şeyi yapmaya müsait ve hazır olduğunu ifade etmiştir.  

Yapılan giriş konuşmalarının ardından Şehir Plancıları Odası Muğla Şubesi adına Ercan Çınaroğlu, 1/25.000 Çevre 

Düzeni Planı’na (ÇDP) göre Seydikemer’e yapılması planlanan OSB için hazırladığı çalışmasını sunmak üzere söz 

almıştır. Antalya örneğinden yola çıkarak bir OSB’nin bölgeye olumlu ve olumsuz etkilerini detaylı şekilde aktaran 

Çınaroğlu, 2010 yılında yer tespit çalışması yapılan Altınyayla kavşağının (Yayla Gökben - Karaçulha) sanayi 

bölgesi için en uygun yer olduğunu belirtmiştir. OSB uygulama ve yer seçim yönetmeliklerine dair bir takım 

mevzuat açıklamalarından bulunan FTSO Genel Sekreteri Füsun Şahin, 1/25.000 ÇDP’ye göre 2016 yılında Muğla 

Büyükşehir Belediyesi tarafından işaretlenen Altınyayla sapağının uygunluğuna değinmiş, söz konusu yer için 

kamulaştırmadan ziyade bedelsiz tahsisinin yapılması gerektiğini anlatmıştır. Seydikemer Kaymakamı Muammer 

Köken’in hangi tür ihtisas OSB’sinin olması yönündeki sorusu üzerine söz alan Füsun Şahin, küçük sanayi siteleri 

ile OSB’lerin karıştırıldığını, çıkarılacak imalat envanteri ile bu sorunun daha kolay yanıtlanabileceğini, ihtisas 

OSB’si mi yoksa karma OSB mi düşüncesinin ancak bir çalışma sonrası netleşebileceğini söylemiştir. Toplantıya 
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katılanların oybirliği ile, konu hakkında Güney Ege Kalkınma Ajansı’na (GEKA) Doğrudan Faaliyet Desteği (DFD) 

başvurusu yapılmasına karar verilmiştir. 

Fethiye Meslek Kuruluşları Güç Birliği Platformu Haziran ayı toplantısı, gündemin ikinci maddesi olan Erendağı 

Kayak Merkezi’nin kış turizmine kazandırılması hususu ile devam etmiştir. Konu ile alakalı açıklamalarda bulunan 

Seydikemer Belediye Başkan Yardımcısı Hüseyin Turhan, bu bölgenin İl Özel İdaresi kaldırılmadan önce bir şahsa 

15 yıllığına kiraya verildiğini, bölgenin atıl halde olmasının da işletmeci ile Büyükşehir Belediyesi arasındaki 

sorundan kaynaklandığı bilgisini paylaşmıştır. Seydikemer Kaymakamı Muammer Köken’in de ısrarı üzerine kayak 

merkezinin akıbetinin araştırılması için Muğla Büyükşehir Belediyesi ile iletişime geçilmesine oybirliği ile karar 

verilmiştir. 

Tlos, Letoon, Xantos ve Araxa gibi ören yerleri ilgilendiren üçüncü gündem maddesi için sözü Levent Çimen’den 

devralan Seydikemer Belediye Başkan Yardımcısı Hüseyin Turhan, bu bölgelere gelen turistlerin konaklama yeri 

bulamadığını, dolayısı ile Fethiye’nin bu ören yerlere gelen turistler için kalma yeri konusunda vazgeçilmez 

olduğuna değinmiştir.  Seydikemer Kaymakamı Muammer Köken ise, ören yerleri görmeyi zorunlu kılacak Üzümlü 

ile Ortaköy arasındaki yolun açılmasını Büyükşehir Belediyesi’nden talep ettiklerini, ayrıca turizme katkı 

sağlayacak Girmeler mağarası ve kaplıcalarının işletilmesi gerektiğini deklare etmiştir. Bölgenin tanıtımı ile ilgili 

projenin Seydikemer Belediyesi ile çalışmasının yapılması kararı, Platform katılımcıları tarafından alınmıştır. 

Toplantı, Seydikemer’in şehir planlamasını ilgilendiren dördüncü gündem maddesi ile devam etmiştir. Mevcut imar 

planının revize edilmesi, yeni planın yapılması, tarım alanlarının imara açılması gerektiğini savunan Seydikemer 

Belediye Başkan Yardımcısı ve Kaymakamı,  Seydikemer kent meydanının oluşturulması için çaba sarf edilmesi 

gerektiğini söylemişlerdir. İkili ayrıca,  şehir planlamasının sağlıklı olabilmesi için mimar, inşaat mühendisleri ve 

şehir plancılarına ihtiyaç olduğu dile getirmişlerdir. 

Seydikemer hakkındaki gündem maddelerinin ardından Fethiye Meslek Kuruluşları Güç Birliği Platformu’nda 

temsil edilmek üzere, Seydikemer sınırları içerisinde yer alan meslek kuruluşlarından Esnaf ve Sanatkarlar Odası, 

Ziraat Odası ve Ulaştırma Hizmetleri Esnaf Odası’nın Platform’da temsil edilmesine dair yapılan öneri, oybirliği ile 

kabul edilmiştir. 

Dilek ve temenniler bölümüne geçilmeden önce toplantıda son gündem maddesi olarak alfabetik sıraya göre altı 

ayda bir başkan değiştiren Güç Birliği Platformu’nda, Levent Çimen’den boşalan dönem başkanlığı koltuğuna  

Makine Mühendisleri Odası Fethiye Temsilciliği adına Hakan Yetiş getirilmiştir. 

Dönem Başkanı Levent Çimen tarafından gündemde başka madde olmaması nedeniyle toplantı sonlandırılmıştır. 

Fethiye Ticaret ve Sanayi Odası                                 İnşaat Mühendisleri Odası Fethiye Temsilciliği 

 

 

 

Şehir Plancıları Odası Muğla Şubesi                         Mimarlar Odası Fethiye Temsilciliği                                    

 

 

 

Makina Mühendisleri Odası                                       Fethiye Ziraat Odası 
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Elektrik Mühendisleri Odası Fethiye Tems.              Seydikemer Ziraat Odası  

 

 

                                  

Seydikemer Esnaf ve Sanatkarlar Odası                     Harita Mühendisleri Odası 

 

 

 

Fethiye Şoförler Odası                                                      

 

 

 


